
VODĚRADSKÉ  

LISTY 

 

 Slovo starosty 
 

Vážení a milí spoluobčané, 

 

další pololetí uplynulo jako voda a Vám se do rukou dostává vydání dalšího čísla 

Voděradských listů. Školní rok 2022/2023 je u konce a nastává čas prázdnin a dovolených. 

Chtěl bych proto dětem popřát krásné a bezstarostné prázdniny a všem ostatním léto plné 

pohody, klidu a odpočinku. 

 

Rád bych na tomto místě poděkoval všem, organizacím, spolkům i jednotlivcům, kteří se 

podíleli na realizaci a organizaci všech kulturních, společenských a sportovních akcí 

konaných v uplynulém pololetí a které si můžete živě připomenout v tomto čísle zpravodaje. 

Bylo jich opravdu mnoho. Jmenovitě si dovoluji poděkovat členům SDH a JSDH Voděrady 

za vedení a úspěšné fungování kroužku mladých hasičů – Voděradských Soptíků. Soptíkům 

děkuji za reprezentaci obce a gratuluji k jejich úspěchům v letošním roce a věřím, že spousta 

dalších úspěchů přibude i v budoucnu. Velký dík patří i sponzorům, kteří tuto činnost 

finančně podporují. V neposlední řadě patří poděkování i všem občanům, kteří se konaných 

akcí účastní a podporují je. 

Jan Řehůřek, starosta 
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 Obecní úřad 
 

Zasedání zastupitelstva  

V první polovině roku 2023 se zastupitelstvo sešlo celkem čtyřikrát (v únoru, dubnu 

a dvakrát v červnu). Bylo projednáváno zejména financování stavby vodovodu Marek, byla 

schválena účetní závěrka základní školy za rok 2022 a závěrečný účet obce za rok 2022. Od 

1. března 2023 bylo také v návaznosti na růst nákladů na provoz rozhodnuto o navýšení 

„školkovného“ v dětské skupině. V druhé polovině roku 2023 nás čeká důležité rozhodnutí 

týkající se projektu nové školy a dětské skupiny a pořízení územního plánu. Doporučujeme 

proto občanům sledovat úřední desku a webové stránky, aby se o konání zastupitelstva 

a jeho programu dověděli s předstihem, a mohli se tak projednávání zúčastnit. 

 

Dotace 

V letošním roce byla vypsaná pro obec řada zajímavých dotačních titulů. Obec tak požádala 

o poskytnutí dotací na opravu zvoničky, na nové vybavení kulturního domu (židle), na 

pořízení nové výbavy pro JSDH Voděrady a na pořízení nového územního plánu obce. 

Bohužel však obec byla úspěšná pouze v získání dotace na pořízení nového územního plánu. 

Pokud to bude možné, o výše uvedené dotace budeme žádat i v příštím roce. 

 

Povolení k vypouštění odpadních vod 

V květnu 2023 bylo obci prodlouženo povolení k vypouštění odpadních vod z veřejné 

kanalizace obce Voděrady do vodního toku Výpustek. Povolení je platné do 30. 4. 2028. 

Podmínkou dalšího případného prodloužení povolení je podání žádosti o poskytnutí dotace 

na výstavbu ČOV.  

 

Údržba dětského hřiště 

V květnu byl doplněn kačírek na dětském hřišti před školou tak, aby podloží splňovalo 

požadavky a doporučení revizního technika. Rovněž došlo k opravě zkorodovaných 

kovových madel. 

 

Vodovod Marek 

Dotace na stavbu Vodovodu Marek byla oficiálně schválena a přidělena v květnu 2023. 

V červnu 2023 byla zahájena stavba. Dokončení stavby je předpokládáno v březnu 2025. 

Vlastní náklady obce Voděrady nyní činí cca 10 milionů korun.  

 

Putovní kino 

Dne 23. června 2023 do areálu Pod Lesem zavítalo putovní kino s filmem Kocour v botách: 

Poslední přání. I přes pozdní čas promítání byla účast zejména dětí, pro něž byl film 

primárně vybírán, hojná. Divákům děkujeme za podporu a prosíme o zpětnou vazbu 

a podněty pro případné opakování akce. Děkujeme členům TJ Voděrady a rodině 

Opluštilových za pomoc s realizací akce.   
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Sběrný dvůr 

Z důvodu intenzity využívání sběrného dvora občany zejména v ranních hodinách dochází 

od 1. července 2023 ke změně otevírací doby sběrného dvoru tak, že nově bude otevřen 

v čase od 8:00 hod. do 10:00 hod. 

 

Plánované akce na rok 2023 

Setkání jubilantů – září 2023 

Sousedské posezení občanů – listopad 2023 

Jan Řehůřek 

 

Ukliďme Česko  

V sobotu 1. dubna se 

dobrovolníci sešli u kulturního 

domu, aby provedli jarní úklid 

v obci. Bohužel i letos byly 

jejich ruce potřeba. Na silnici 

k Sebranicím se našly staré 

kabely, u křížku na Nových 

Poustkách se schází mládež, 

byly tam tedy sesbírány lahve 

od alkoholu. Směrem k silnici 

R43 se zase posbíralo 60 

plechovek. Poslední skupina 

sbírala v lese a narazila na 

černou skládku. Na toto místo 
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se bude muset vyrazit ještě příští rok, aby byla skládka kompletně odstraněna. Opět jsme 

byli v úklidu limitovaní počtem účastníků. Děkujeme všem, kteří se akce zúčastnili a kterým 

není lhostejné, jak okolí naší obce vypadá. 

 Šárka Kudláčková 

 

Cesta svobody – kolona vítězství 1945 

Dne 7. května 2023 projela obcí historická kolona originálních historických vojenských 

vozidel a techniky obsazená vojáky v dobových uniformách, dobovým táborem 

a materiálem. U památníku druhé světové války na návsi byl proveden krátký pietní akt, 

který byl zakončen slavnostní salvou. Občané si poté mohli prohlédnout historickou 

vojenskou techniku. Akci provedl Klub vojenské historie – Markland z. s. ze Skalice nad 

Svitavou ve spolupráci s dalšími kluby v rámci projektu Po stopách 1. československého 

armádního sboru na Moravě.  

Irena Kuncová 

 

You Dream We Run 
Na charitativní akci You Dream We Run, která se konala ve dnech 10. a 11. června 2023 

v Ráječku, střídala únava super atmosféru a ta zase slzy radosti a štěstí. Za uběhnutá kola, 

nákup triček a reklamních předmětů se plnily 

sny, například potřebné rehabilitace, pobyt 

u moře nebo asistenční pes. Tak jako i minulý 

rok se náš tým účastnil pod záštitou SDH 

Voděrady. Umístili jsme se na 22. místě 

z celkového počtu 54 týmů. Uběhli jsme 

267,6 km. Děkujeme všem, kteří se s námi do 

akce zapojili.  

Martina Dvořáková 
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 Základní škola 
 

Vše běží neskutečným tempem a my se ocitli na konci školního roku. Dovolujeme se s Vámi 

podělit o všechna dobrodružství, která jsme ve druhé části školního roku prožili na naší 

základní škole. Opět, tak jak je dobrým zvykem, jsme se snažili zapojit všichni. Někdo psal, 

někdo maloval, k tomu přidáváme i pár fotografií. Abychom na nic nezapomněli, tak jsme 

si vytvořili myšlenkovou mapu zážitků a každý si zvolil nějaké téma, o kterém napsal. Na 

některé akce se nedostalo, tak jsem to za žáky vzala a jejich příspěvky doplnila. Věřím, že 

vyprávění a obrázky našich žáků Vás potěší. Snad z nich poznáte, jak nám bylo fajn a to je 

hodně důležité.  

 

V dubnu škola zahájila nový projekt Hravě-chytře-digitálně, který slouží k podpoře 

inovativní výuky ve školách. Finanční prostředky jsou čerpány z operačního programu 

Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy Jan Amos Komenský. Hlavním cílem 

Operačního programu Jan Amos Komenský (OP JAK) pro programové období 2021-2027 

je podpora rozvoje otevřené a vzdělané společnosti založené na znalostech a dovednostech, 

rovných příležitostech a rozvíjení potenciálu každého jednotlivce, což povede k růstu 

konkurenceschopnosti České republiky a zlepšení životních podmínek jejích obyvatel. Díky 

němu můžeme zařazovat nové způsoby a technologie do výuky. Je to zpestřením pro žáky, 

pomáhá to lépe si osvojit vědomosti a dovednosti při výuce.  

 

V květnu nás také navštívila Česká školní inspekce. Bylo to náročné, obzvlášť v našem 

malém prostoru, ale zároveň inspirativní a motivační. Vždy je dobré, když slyšíme názor 

zvenčí a můžeme se dozvědět, co a jak dělají jinde.  

 

Našim žákům se povedlo zakončit školní rok s velmi pěknými výsledky, a tak poděkování 

patří jak jim, tak i rodičům, kteří je v jejich snaze uspět podporují. Věřím, že i v příštím roce 

se nám bude dařit nejen ve škole, ale i při poznávání světa mimo ni. Do našeho týmu školáků 

by od září měla nastoupit správná parta pěti kluků, a společně tak budeme opravdu početná 

škola-třída. Jak se říká v pohádkách, bude nás víc, nebudeme se bát vlka nic. Tak se budeme 

těšit, co nové dny přinesou. Ať přinesou Vám i nám jen to dobré. Děkujeme všem za přízeň 

a podporu, kterou nám projevujete.  

Blanka Bendová  

 

Vysvědčení 

Na konci ledna se žáci dozvěděli svoje známky. Všichni byli rádi za své výkony a spokojeně 

donesli vysvědčení za první pololetí tohoto školního roku domů. Prvňáci dostali své první 

vysvědčení, ostatní ho už víckrát dostali.  Po dalším čtvrtletí se někteří žáci zlepšili a někteří 

bohužel zhoršili. Také jsme psali v červnu závěrečné práce z hlavních předmětů. A za 7 dní 

dostaneme vysvědčení, všichni se už těší na prázdniny.  

Lukáš Palán 
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Recitační soutěže 

Na začátku měsíce března proběhla první recitační soutěž v naší škole. Vytvořili jsme 

odbornou porotu, v níž zasedli zástupci za obec, za knihovnu i paní lektorka, která s naší 

školou v rámci aktivit spolupracuje a je z Voděrad. Všichni si poslechli recitaci žáků a ve 

čtyřech kategoriích zvolili zástupce, kteří pak následně reprezentovali naši školu na recitační 

soutěži O lysické sluníčko, kterou o týden později pořádala ZŠ Lysice. Konala se po třech 

letech a byl to již 13. ročník soutěže. Všichni se moc snažili trénovat a naši žáci svoji první 

účast v soutěži zvládli skvěle. A účast tam byla velmi hojná, připravená místa k sezení 

nestačila a musela se doplňovat, sešlo se 63 soutěžících z 9 škol v okolí. Soutěž probíhala 

celé dopoledne a vyhlášení proběhlo až po poledni. Pro všechny to byl hodně náročný den 

plný zážitků. Ale i přes tak hojnou účast, se podařilo Petru Šeďovi za svůj přednes získat 

ocenění v podobě čestného uznání poroty. Pro každého účastníka bylo připraveno malé 

občerstvení, s sebou si navíc odnášeli malé keramické sluníčko na památku. Všichni, kteří 

si připravili báseň a recitovali před porotou, ať už ve Voděradech či Lysicích, si zaslouží 

velikou pochvalu. Věřím, že tomu tak bude i v dalším ročníku v novém školním roce 

a společně si tím zpestříme školní dny. 

 

Preventivní program 

Dne 3. března nás také navštívil Pavel Kotouček z neziskové organizace ELIM Letovice 

s preventivním programem, který se jmenoval „Nemoc jménem šikana“. Společně jsme 

strávili hezké a poučné dopoledne, během kterého se žáci dozvěděli nové věci, ale zároveň 

si mohli ujasnit, co je to být dobrý kamarád a na co si dávat pozor. Žáci byli natolik 

spokojeni, že jsme se dohodli, že tak skvělého lektora pozveme do naší školy znovu v dalším 

školním roce. 

 

Plavecký výcvik 

Koncem měsíce března se Základní škola Voděrady účastnila plaveckého výcviku, který je 

součástí tělesné výchovy. Žáci absolvovali deset lekcí v Městských lázních v Boskovicích 

pod vedením zkušených instruktorů z Plavecké školy Boskovice vedené paní Langerovou. 

Blanka Bendová 

Plavání 

Naše škola přijela na plavání. Jezdili jsme linkovým autobusem a zbytek došli pěšky. Řekli 

jsme si co a jak, jak se máme chovat, aby se nám nestal nějaký úraz. Potom jsme plavali, 

aby věděli, jak nás mají rozřadit do skupin. Když jsme doplavali, šli jsme o jedno patro výš, 

a tam jsme se vyřádili. Někteří se od minulého roku zlepšili. Někteří se zlepšili o jednu 

kategorii a někteří i o dvě. Nestalo se, že by se někdo zhoršil, ba naopak všichni se zlepšili.  

Všichni čtvrťáci byli v jedničkách, což je nejlepší místo. Něco jsme se naučili, a někteří se 

v něčem i zlepšili. Jedna naše druhačka potkala i svoji tetu, která tam totiž pracuje jako 

plavčík. V posledních dvou hodinách se vyhlásili nejlepší plavci. Od nás z Voděrad to byl 

Vítězslav Kubín. 

Vítězslav Kubín 
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Noc s Andersenem  

V dubnu ve škole proběhla dlouho očekávaná společná akce školy a obecní knihovny – Noc 

s Andersenem. Letošní noc byla věnována osobnosti a dílu Ondřeje Sekory. I tento druhý 

ročník se nám velmi vydařil a účast žáků byla hojná. Společně jsme četli, vyráběli, soutěžili, 

vařili, poslouchali pohádky a šli spát opravdu hodně pozdě. Vše probíhalo buď ve škole, 

anebo venku v parku a na hřišti. Spaní ve škole je lákavé a jsme rádi, že nás školní duch 

nechal i trochu odpočinout.  Byla to spousta zážitků, které jsme zakončili společnou snídaní. 

Velké díky patří jak Šárce, tak i Martině, které si nachystaly pestrý program. Dokonce i pan 

starosta se na nás večer přišel podívat. Když ale viděl, kolik nádobí a úkolů, které se mají 

plnit potmě venku, na děti čeká, šel nakonec spát domů.  

Blanka Bendová 

 

Den proti rakovině  

Den proti rakovině byl moc dobrý, protože jsme prodali osmdesát čtyři kytiček ze sta. Byl 

to žlutý měsíček s modrou stužkou a lidé si jej mohli připnout na bundu, batoh, tričko nebo 

šaty. Jedna kytička stála dvacet korun, ale mohli jste dát i víc. Byl k tomu letáček 

„NEKUŘTE PROSÍM, ŠKODÍ TO DĚTEM A VAŠIM PLÍCÍM“. Děkujeme lidem, kteří 

si koupili kytičky, a těšíme se na Vás příští rok. Díky vaší štědrosti jsme do boje proti 

rakovině poslali 2 996 Kč. Děkujeme Vám. 

Viktorie Ganasová 

 

Den matek  

Den matek se konal 14. května v kulturním 

domě. Bylo tam občerstvení, třeba jako trubičky 

a zákusky, a hlavně také vystoupení všech dětí. 

Bylo moc hezké. Před naší školou vystupovala 

nejdříve dětská skupina. Všem se to moc 

podařilo. Byla přestávka a pak vystupovala 

Základní škola Voděrady. Škola toho měla víc 

než dětská skupina, ale to nevadí, jsme přece 

starší. Jako první byla společná písnička Jaro 

dělá pokusy, bylo tam moc písniček a básniček, 

hraní na flétny, byly tam i tanečky, také jsme 

četli z lodního deníku. Byl tam Havajský tanec, 

který tancovaly holky, a taky byla písnička 

Rýma, kterou zpívaly a tancovaly také holky. 

Na téma americká základna zas tancovali kluci, 

měli to moc hezké, vlastně všichni to měli 

hezké. Maminkám a babičkám jsme rozdávali 

dárečky jako třeba kytičky, okrasnou kopřivu, kterou jsme vypěstovali, a jednu růžičku 

a vlastně i ručně vyrobenou knížku s příběhem o vodníkovi Vodičkovi z Voděrad. A pak 

všichni šťastní odešli domů. 

Vanessa Vojancová  
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Návštěva pana spisovatele Staníčka  

V květnu v roce 2023 jsme čekali na návštěvu pana Staníčka (v ten stejný den jsme pak šli 

na kouzelné představení pana kouzelníka). Pan Staníček byl moc milý, dozvěděli jsme se 

spoustu nových věcí. Přinesl nám ukázat své ilustrace, dozvěděli jsme se, že vydá i kalendář. 

Také jsme zjistili, že vše, co mu dáme za dárek, tak si pěkně uschová do složky. A přišlo 

i překvapení. Dozvěděli jsme se, že vytvořil nový 2. díl knihy O vodníkovi Vodičkovi 

z Voděrad, kousek z této knihy nám přečetl. A my k ní zas budeme malovat obrázky. 

Lubor Grznár  

Návštěva kouzelníka 

Naše škola jednoho dne vyrazila do kulturního domu. Čekal tam na nás kouzelník z dopravní 

školky. Byla tam s námi také dětská skupina. Moc nás to tam bavilo. Na divadlo se přišli 

podívat také rodiče dětí a občané Voděrad. 

Sice bylo sychravo, ale kouzelník nás uměl 

pobavit. Poučil nás také, jak se máme chovat 

na silniční komunikaci. Na pomoc si zavolal 

také naše paní učitelky. Udělal různé triky, 

všichni se popadali za břicho, moc nás to 

bavilo, ale už byl konec. Tak jsme šli do 

školy, všichni si pochvalovali kouzelníka.  

No a pak jsme přišli do školy a znovu jsme 

se začali učit.  

Petr Šeďa    

Ilustraci k vystoupení kouzelníka připravili žáci 1. ročníku Tereska Štefanková a Ondra 

Hejč. 
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Návštěva Základní školy v Adamově – Ronovská  

Na začátku července, trošinku 

opožděně ke Dni dětí, jsme se 

vydali navštívit ZŠ Adamov, 

kam nás pozvali do nově 

zrekonstruované části školy. 

Dokonce byli tak hodní 

a pohostinní, že jsme mohli 

absolvovat jednu vyučovací 

hodinu v jejich třídách a žáci 

3. – 5. ročníku měli 

samostatnou hodinu anglického 

jazyka vedenou jejich paní 

učitelkou, protože právě tyto 

ročníky byly zrovna na školním 

výletě. Pak jsme si v jejich kuchyňce připravili oběd a také jsme se mohli podívat za 

doprovodu paní zástupkyně po celé budově školy. Akce byla nazvaná „Ze školy do školy“, 

ale rozhodně žáci nebyli vůbec proti si ji zopakovat. Našim kolegům za jejich vstřícnost a 

přijetí patří velké díky a jedno je jisté, všechny k nám na oplátku rozhodně nemůžeme 

pozvat, nevlezli by se… 

Dorotka Voříšková 

 

O tom, jak se tam všem líbilo, namalovaly obrázek žačky 2. ročníku Adélka Novotná 

a Dorotka Voříšková. 

Po celý školní rok měly děti přichystaný v rámci školní družiny pestrý program spojený 

s cestováním po celém světě. Sbíraly kilometry, které pak mohly proměňovat. Na závěr 

školního roku proběhlo 

i celkové zhodnocení všech 

úspěšných cestovatelů. Ti pak 

byli paní vychovatelkou 

odměněni. Ve školní družině 

se hrály také různé hry, tvořilo 

se, soutěžilo atd. Jednou 

z aktivit, která se dětem velmi 

líbila, bylo i sázení okurků.  

Blanka Bendová 

 

Ilustraci k ní namalovala 

Natálka Švecová. 
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Janáčkovo divadlo – Národní divadlo Brno          

Ve středu 14. června jsme jeli se školou do Janáčkova divadla. Čekalo nás tam spoustu 

zábavy. Před divadlem nás přivítala Teresčina babička, která v místním divadle pracuje. 

Provedla nás po divadle a taky tam, kam se divák nedostane. Byli jsme na pódiu i pod 

pódiem, v orchestřišti a taky jsme se dostali do maskérny. V maskérně byly hřebeny tak 

jsme si tam hráli na kadeřníky. Byla tam i dětská maskérna. Zkoušeli jsme různé věci, dokud 

nepřišla řada na kostymérnu. Předtím jsme posvačili a babička nám tam přichystala i zdravé 

občerstvení v podobě ovoce a zeleniny, bylo moc dobré. V kostymérně se pak všichni 

převlékali do princezen, do princů nebo do Mikulášů. No, však sranda to byla pěkná. Na 

závěr si každý oblékl kostým, ve kterém jsme se šli vyfotit do parku. Poté jsme si sundali 

kostýmy a rozloučili se s Teresčinou babičkou. Ale předtím, než jsme šli na vlak, tak jsme 

se stavili na zmrzlinu, sice byla drahá, ale to je jedno. Dolízali jsme svoji zmrzlinu a šli jsme 

čekat na vlak, domů jsme jeli novým osobním vlakem. Pak jsme dorazili do Skalice a ze 

Skalice nás odvezl autobus. No a pak jsme se všichni rozešli domů.  

Petr Šeďa 

 

Zdravá pětka  

Dne 20. června k nám přijela paní ze Zdravé pětky (Vzdělávací program poskytuje Nadační 

fond Albert zdarma.). A povídali jsme si o jídle, třeba o tom, že bychom měli jíst jen 5 jídel 

denně a tak dále. Potom jsme vyplnili nějaké pracovní listy. A po celou dobu jsme sbírali 

žetony. A bavili jsme se o tom, jaké nápoje jsou pro nás vhodné a které ne. Třeba, že bychom 

neměli pít energetický nápoj. A že je lepší sníst jablko než vypít jablečný džus.  Program 

byl velmi zábavný.  

Nikolas Novotný 

 

Poslední dva příspěvky psali žáci vzhledem 

k nastupujícím prázdninám s předstihem.  

 

Výlet do ZOO a Dino parku ve Vyškově  

Dne 26. června pojedeme rezervovaným 

mini autobusem na výlet do ZOO ve 

Vyškově. Tam se chvíli podíváme na 

zvířátka a pak si půjdeme koupit lístky na 

vláček do Dino parku. Vláčkem pojedeme 

k bráně, za kterou na nás čeká Dino hřiště, 

dinosauří sochy a 4D kino. Potom budeme 

procházet triasem, křídou a jurou. Dinosauři 

tam jsou vodní, dvounozí, čtyřnozí, létající, 

dlouhokrcí, malí, velcí, býložraví, 

masožraví a všežraví. Možná si koupíme 

nějaký suvenýr. Moc se tam všichni těšíme.  

Dominik Cvrkal 
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Letní slavnost  

Čeká nás letní slavnost. Vystoupíme tam se třemi písničkami a dvěma divadly. Budeme 

pasovat čtenáře prvního ročníku, kteří budou číst příběh ze svého slabikáře. Budeme se 

loučit s páťákem Luborem. Všichni se na to velmi těšíme. Připravujeme výzdobu, 

trénujeme. Doufáme, že se na nás těšíte také. Letní slavnost se koná 29. června 2023 

odpoledne v areálu Pod 

Lesem. A bude tam 

občerstvení a my i s našimi 

blízkými.  Vezmeme si 

s sebou dobrou náladu. 

A pak bude druhý den 

následovat VYSVĚDČENÍ.  

Určitě budou dobré známky. 

Těšíme se na Vás.  

Julie Šeďová 

 

 

Krásné letní dny přejí všem žáci a pedagogové Základní školy Voděrady! 
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 Dětská skupina 

Rok 2023 jsme společně přivítali Novoroční besídkou konanou dne 26. ledna v kulturním 

domě. Děti ze Sluníček a Bublinek měly nacvičeno pásmo básniček, písniček a tanečků 

spojené s vánoční a zimní tématikou. Po bohatém programu jsme si všichni společně ještě 

užili poklidné odpoledne. 

 

V únoru k nám zavítala muzikoterapeutka Růženka Koudelková s interaktivní pohádkou 

z eskymáckých legend O chlapci, který vrátil lidem úsměv. Děti jsou nadšené, když jsou 

zapojené do děje a stanou se na chvíli jeho součástí, a to se jim v tomto případě splnilo. 

Navíc příběh byl pro ně poutavý i poučný zároveň. Pomohl jim rozkrýt jedno z mnoha 

tajemství lidských citů, vztahů a prožívání. 

 

Děti milují kostýmy, a tak jsme v dětské skupině uspořádali 23. února karnevalový den. 

Masky měly děti krásné. Ráno přišlo několik princezen, dráčků, superhrdinů, indiánů, 

policistů anebo myslivec. Děti si v kostýmech zasoutěžily, pak si zahrály na mašinku 

a nakonec dostaly sladkou odměnu do klaunovských kelímků, které si předtím několik dní 

vyráběly. 

 

V období Velikonoc jsme měli v Bublinkách celotýdenní projekt, ve kterém jsme si povídali 

o zvycích těchto svátků. Děti si vyrobily velikonočního zajíčka se stojanem na vajíčka, do 

kterého pak daly kraslice vyrobené přikládáním mokrého krepového papíru na bílé vajíčko. 

Děti moc bavilo zdobení a také ochutnávání perníkového vajíčka. Poslední den jsme 

zabydleli zajíčka do papírové krabice s trochou papírového sena a děti si výrobek, který byl 

pro ně i hračkou, odnesly nadšeně domů.  

 

V polovině měsíce dubna proběhl zápis dětí do dětské skupiny. Na rok 2023/2024 se 

přihlásilo do Sluníček a Bublinek 20 dětí. Od roku 2016 jsme museli děti spíše odmítat 

z důvodu naplněné kapacity, ani letos tomu 

nebylo jinak. Hlásí se k nám děti jak 

z Voděrad, tak i okolí.  Dne 17. dubna se 

vedoucí dětské skupiny Mgr. Radka 

Horáková účastnila jednání u kulatého stolu 

v Senátu na pozvání senátorky Jaromíry 

Vítkové jakožto zástupce provozovatelů 

dětských skupin. Mezirezortní pracovní 

skupina pro předškolní vzdělávání a péči 

svolala jednání na téma Předškolní 

vzdělávání a péče si zaslouží větší pozornost. 

Podařilo se propojit zainteresované 

odborníky z ministerstva školství, mládeže 

a tělovýchovy, ministerstva práce 

a sociálních věcí a ministerstva financí se 



 

 

 
13 

 

zástupci České školní inspekce, mateřských škol, dětských skupin i jejich zřizovatelů 

a dalších institucí zabývajících se předškolním vzděláváním a péčí. Přednášky účastníků 

byly vzájemně propojené, aby byl poskytnut komplexní pohled na problematiku péče 

a vzdělávání předškolních dětí. Starostové obcí upozorňovali na kritický nedostatek financí 

na zajištění kapacit pro spádové děti v mateřských školách. Řešením je pro ně zřízení dětské 

skupiny, které však také přináší svá úskalí. Zajištění vzdělávání a péče o předškolní děti je 

dlouhodobý problém, důležitá je však diskuze a snaha nalézt pozitivní řešení pro mladé 

rodiče, kteří se potřebují vrátit do zaměstnání. Další jednání u kulatého stolu proběhne 

27. července 2023. 

 

Jako již tradičně se druhou květnovou neděli konala v našem kulturním domě besídka ke 

Dni maminek. Děti z dětské skupiny a ze základní školy si připravily pestré vystoupení. 

Rodiče, příbuzní a přátelé školy prožili veselé a místy i dojemné odpoledne plné básniček, 

písniček i vtipných scének. Mnozí žasli nad tím, kolik a s jakým zápalem toho děti zvládly. 

Nakonec děti předaly maminkám vlastnoručně vyrobený dáreček. 

 

Děti mají moc rády kouzla a kouzelníky. Proto jsme si jednoho pozvali i k nám. Naši dětskou 

skupinu navštívil pan kouzelník Jiřík, tentokrát s vystoupením zaměřeným na dopravní 

výchovu. Předvedl mnoho kouzel, kterými děti ohromil, k některým dokonce potřeboval 

asistenci pana učitele a paní učitelky. Nakonec se děti společně vyřádily při písničce Jede, 

jede mašinka. Představení se uskutečnilo v kulturním domě, kde sledovaly představení také 

děti z dětské skupiny Boskovice, žáci ZŠ Voděrady a veřejnost. 

 

Dne 31. května jsme se vydali na výlet plný dobrodružství. V dopoledních hodinách jsme 

se pomocí autobusu přesunuli do Boskovic, kde už na nás čekaly děti a paní učitelky z dětské 

skupiny v Boskovicích. Společně jsme doputovali do útrob boskovického hradu, kde na nás 

čekal kos, který nás provedl celým hradem a nakonec zavedl k legendě o vzniku Boskovic. 

Dokonce jsme našli i zlatý poklad, který pro nás připravily boskovické učitelky. 
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Den dětí je pro dětskou skupinu velká událost. Každoročně jsme pozváni do místního 

obchodu COOP, kde mají paní prodavačky pro děti přichystaný sladký balíček. Jako 

poděkování děti ze školičky odrecitují básničku či zazpívají písničku.  

 

Slavnostní akt pasování pěti předškoláků proběhl 8. června v parku pod lípou za přítomnosti 

široké veřejnosti. Předškoláci se nejprve představili divákům v nacvičeném pásmu básniček, 

písniček a scének. Poté je již král, 

kterého představoval Vladimír 

Křepela, za podpory dvou dvorních 

dam, do nichž se převtělily 

Mgr. Radka Horáková a Irena 

Kuncová, uvedl do řad školáků. Ti 

zároveň složili školákův slib. Na 

památku obdrželi pamětní plakety 

a knížku. K zakončení školního roku 

jsme ještě absolvovali pohádkové 

dopoledne v kině v Boskovicích.  

 

V dětské skupině probíhá celý rok pravidelná výuka angličtiny. Děti se učí s radostí a bez 

tlaku pomocí her, venku i uvnitř školičky. Poznávají základní slova např. členů rodiny, 

zvířat, barev, sportů a dalších. Dále pravidelně probíhá výuka hry na flétnu určená 

předškolákům. Ti tak mohou nenásilnou formou rozvíjet své hudební nadání i cit pro 

rytmus. V neposlední řadě jim hraní pomáhá při správném dýchání. Svoje znalosti 

a schopnosti poté děti s radostí předvádí na veřejných vystoupeních několikrát do roka. 

A jistě tím dělají radost i v rodinném kruhu. 

 

Dveře dětské skupiny se nezavírají ani o letních prázdninách. Během měsíce července 

a srpna nás čeká díky plánovaným výletům po okolí krásné šestitýdenní dobrodružství. 

Kolektiv dětské skupiny  
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 Sbor pro občanské záležitosti 

 

Sbor pro občanské záležitosti slaví v letošním roce 60 let od svého vzniku. Hlavní činností 

sboru bylo vždy vítání nových občánků, které v minulosti probíhalo v budově základní 

školy a v současné době se koná v zasedací místnosti obecního úřadu. Sbor byl zapojen i do 

kulturního dění v naší vesnici. Spolupracoval s obcí na setkáních důchodců, pořádal srazy 

rodáků, vítání dětí do 1. třídy, předávání občanských průkazů, rozloučení s branci, zlaté 

svatby, setkání se zasloužilými občany a poslední rozloučení v místním rozhlase. Členky 

sboru navštěvovaly voděradské občany u příležitosti významných životních jubileí, osaměle 

žijící ženy u příležitosti Mezinárodního dne žen a voděradské občany žijící v domově 

důchodců. Současnými členkami sboru jsou Martina Konečná, Irena Kuncová, Iveta 

Španělová, Markéta Švancarová, Martina Dvořáková, Markéta Horáková, Denisa 

Doskočilová a žáci Základní školy Voděrady, kteří na vítání občánků recitují básně. Mnoho 

dětí, jež navštěvovalo naši základní školu, se tak může pyšnit zkušeností, že do naší obce 

vítaly nové občany.  

 

Vítání občánků 

V neděli 21. května byla v obřadní síni kulturního domu přivítána nová občanka obce 

Voděrady Anna Seltsamová. 
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 Kulturní komise 
 

Dětský karneval  

Asi 40 účastníků v maskách v doprovodu rodičů 

a prarodičů navštívilo již tradiční dětský karneval 

pořádaný kulturní komisí. Pravý karnevalový rej se 

rozběhl po druhé hodině odpoledne v sobotu 

4. března. Převleky byly nápadité, nechyběl čertík, 

fotbalista, ježek, princezna, kašpárek, kočička 

nebo třeba pirát. Pořadatelé pro děti připravili plno 

her a soutěží s odměnami a bohatou tombolou. 

Divadelní spolek DIVVOOCH zahrál přítomným 

pohádku O kůzlátkách, voděradští hasiči zase 

předvedli svůj černobílý tanec. Pro všechny bylo 

připraveno bohaté občerstvení v podobě zákusků 

a chlebíčků. Karneval jako obvykle vyvrcholil 

vylosováním masek, které byly oceněny dortem.  

Karneval se opět vydařil, děti byly šťastné a o to 

šlo především. Moc děkujeme všem 

organizátorům, kteří obětují svůj čas a dělají radost 

ostatním, dobrovolníkům z divadelního spolku 

DIIVVOOCH a hasičům. 
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Den dětí 

První den v červnu slaví děti svátek a jako vždy na jejich oslavu připravila kulturní komise 

Den dětí, tentokrát se konal hned v pátek 2. června 2023. Akci plnou zábavy spolu s rodiči 

a prarodiči navštívilo 63 dětí. Na úvod si děti vyzvedly kartičky, do kterých si zapisovaly 

splnění všech úkolů. Poté už se mohly vrhnout na jednotlivá stanoviště, kterých bylo celkem 

11, a plnit všechny zadané úkoly. Za splnění všech úkolů děti dostaly odměnu v podobě 

limonády, párku v rohlíku, polštářku a cukroví. Pro dospělé bylo připraveno točené pivo 

a klobása z udírny. Na závěr si děti mohly nechat namalovat na obličej veselý obrázek. 

Malování obličejů se stalo základním kamenem každé dětské akce a kdo neměl na obličeji 

malůvku, jako by ani na dětském dnu nebyl. Jako každý rok přinesl Dětský den radost, 

zábavu a velké nadšení nejmenších. Děkujeme obecnímu úřadu Voděrady za sponzorský 

dar, Tomáši Opluštilovi za půjčení skákacího hradu a všem dobrovolníkům, kteří se na 

uspořádání dětského dne podíleli.  

Lenka Plevačová 

 

 Divadelní spolek DIVVOOCH 
 

Divadelní spolek DIVVOOCH uvedl v sezóně 2022/2023 představení Žerty s Kašpárkem 

a čerty. Představení jako již tradičně proběhla také v okolních vesnicích. Poslední jedenácté 

bylo odehráno na letní scéně v Jabloňanech. Byla to naše první zkušenost s venkovními 

prostory, ale dopadla na jedničku! Celkově považujeme tuto sezónu za vydařenu, plnou 

radosti a příjemných zážitků ze strany herců a snad i diváků. V dalším roce se, doufejme, 

opět společně potkáme u nějaké nové veselohry. Budeme se těšit! 

Markéta Švancarová 
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 Knihovna 

Nákup knih 

Na úvod knihovního příspěvku mi dovolte poděkovat zastupitelstvu obce za zvýšení 

příspěvku na nákup knih. Předloni jsme disponovali částkou 12 000 Kč, loni 11 000 Kč 

a letos můžeme nakoupit knihy za krásných 15 000 Kč. U nákupů se také snažíme šetřit, 

proto jsme se připojili k projektu boskovické knihovny. Část peněz na nákup knih jsme 

převedli do fondů této knihovny, přes internetovou webovou stránku si vybíráme knihy, 

o které chceme obohatit fond, boskovická knihovna nám je objedná a dle časových možností 

i přiveze. Díky spojení s Boskovicemi a dalšími malými knihovnami tak získáváme na knihy 

větší slevy a můžeme jich nakoupit více. Dalším benefitem tohoto propojení je také častější 

nákup knih. Dříve jsme museli platit poštovné, nakupovali jsme tedy méně často, zato větší 

množství knih. Nyní nemáme dopravu započítanou, můžeme tedy nakupovat častěji po 

menším množství. Menší část finančních prostředků použijeme na nákup knih z druhé ruky. 

Pro tyto účely používáme stránku www.knihobot.cz, kde nalézáme i nově vydané knihy 

v pěkném stavu za příznivou cenu.  

 

Noc s Andersenem 

V pátek 21. dubna jsme pro žáky 

základní školy uspořádali druhý 

ročník Noci s Andersenem. Letos 

na téma Ferdy Mravence. Na 

úvod jsme si se žáky přečetli 

ukázku z Knížky Ferdy 

Mravence, poté se děti dozvěděly 

něco o životě spisovatele Ondřeje 

Sekory. Vyráběly plakáty o jeho 

životě, které jsou ke zhlédnutí 

v knihovně. Pak už byl ten 

správný čas na večeři v podobě 

těstovinového salátu, s jehož 

přípravou děti pomohly 

a výsledný salát si také 

namíchaly. Poslední vnitřní 

aktivitou byly záložky do knížky 

v podobě Ferdy Mravence, 

brouka Pytlíka nebo Berušky. 

Těsně před spaním jsme s dětmi vyrazili ven a stavěli jsme mraveniště, překonávali 

překážkovou dráhu před školou a zachraňovali nemocného mravenečka. Na závěr večerního 

programu jsme předali účastnické listy a pohlednice, přečetli si pohádku a šli spát. Ráno 

jsme zasedli k bohatě prostřenému stolu. Na tomto místě bych ráda poděkovala panu 

starostovi za návštěvu akce a ředitelce školy Mgr. Blance Bendové za pomoc s organizací 

a za poskytnutí školních prostor. 
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Upomínky 

Po nějaké době jsme v knihovně koukli na to, kdo a jaké má půjčené knihy a zda není 

v prodlení s vracením. Rádi bychom připomněli, že výpůjční doba knih je v naší knihovně 

maximálně tři měsíce. Prosíme všechny čtenáře, aby tuto dobu nepřekračovali, zejména 

u nových knih nebo u knih z povinné četby. Je lepší si půjčit méně knih a dříve je vrátit, než 

mít knihy doma netknuté půl roku. Děkujeme za pochopení. 

 

Letní slavnost ZŠ 

Ve čtvrtek 29. června 2023 se knihovna účastnila Letní slavnosti základní školy. Součástí 

slavnosti bylo pasování žáků na čtenáře, u kterého jsme nemohli chybět. Zhlédli jsme 

program, který si děti připravily, a pak jsme jim doporučili knihy, které by si mohly 

o prázdninách přečíst. Vybírali jsme z našeho knihovního 

fondu i z fondu výměnného.  

 

Knižní tipy 

Z knihovního fondu vybíráme zajímavé knihy a novinky, 

které stojí za přečtení. 

 

Tipy pro dětské čtenáře 

Lucie Hlavinková – Praštěný trpaslík 

Jako první doporučujeme krátký příběh pro menší děti 

brněnské spisovatelky Lucie Hlavinkové. Praštěný trpaslík 

se bouchne o strop domečku, který pro něj postavili 

sourozenci Martin a Štěpánka. Bohužel rána způsobí ztrátu 

paměti, děti mu proto pomáhají objevit jeho zapomenuté 

trpasličí schopnosti. 



 

 

 
20 

 

 

Pro děvčata doporučujeme od stejné autorky sérii Sesterstvo. 

 

Marka Míková – Varvara 

Druhým tipem je krásný příběh malého velrybího 

mláďátka Varvary. Sledujeme její životní cestu od 

narození u břehů Kalifornie přes první cestu na 

sever, při níž se naučí postarat sama o sebe. Při čtení 

se dozvídáme mnoho nového o životě plejtvákovců 

šedých a dalších mořských živočichů. Příběh je 

inspirovaný skutečnou velrybou, která na své životní 

cestě uplavala neuvěřitelných 22 500 km. 

 

 

 

 

 

Tipy pro dospělé čtenáře 

 

Petra Soukupová – Nikdo není sám 

Hlavní hrdinkou této knihy je knihovnice Veronika, která si 

žije spokojeným životem. Má manžela, dvě děti a trochu 

komplikovaný vztah se svými rodiči. Vše se změní 

v okamžiku, kdy hlavní hrdince umře matka. Autorka 

dokáže dokonale popsat malé rodinné bitvy, které nemůže 

nikdo vyhrát. 

 

 

 

 

Michaela Duffková – Zápisník alkoholičky 

Kniha autorky Michaely Duffkové pojednává o jejím boji se 

závislostí na alkoholu. Je rozdělena na tři části, první pojednává 

o dobách aktivní závislosti, druhá část shrnuje léčení a třetí část 

se zabývá dobou abstinence. Nelze říct, že by byla kniha tím 

nejlepším, co si kdy přečtete, otevírá ale v Čechách nevídané 

téma – boj se závislostí na alkoholu z pohledu ženy, čerstvé 

matky. 

 

Šárka Kudláčková 
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 Tělovýchovná jednota 
 

Fotbal – jarní sezóna 2023 

Sestava fotbalového mužstva TJ Voděrady 

Příchody: Rostislav Boček, Michal Švancara, Radek Spohner  

Soupiska 

Brankáři Radek Spohner, Radim Pavel, Michal Švancara  

Obrana Tomáš Dvořák, Antonín Juřek, Pavel Bednář, Martin Blažek, Lukáš Paděra, 

Michal Bednář 

Záložníci Adam Chloupek, Pavel Kudláček, Jakub Maršálek, Aleš Komprda, David 

Polák, Jaroslav Alexa, Jan Setnička, Roman Dvořáček, Vladimír Hrnčíř, 

Jakub Hrubý 

Útočníci Daniel Všianský, David Dvořák (C), Pavel Kudláček, Rostislav Boček 

Trenér Tomáš Opluštil 

Pomezní Dušan Jančík, Milan Topinka 

 

 

Výsledky jaro 2023 

Voděrady Skalice „B“ 6:1 

Boskovice „C“  Voděrady 2:3 

 

Ostrov Voděrady 4:0 

Voděrady Sloup 3:6 

Lipůvka  Voděrady 9:2 

Voděrady Vavřinec 0:8 

Voděrady Ostrov 1:5 

Sloup Voděrady 5:1 

Voděrady Lipůvka 0:6 

Vavřinec Voděrady 12:2 

 

 

SKUPINA „A“ III.TŘÍDA – ZÁKLADNÍ ČÁST 

# Klub Z V R P S B 

1. Kunštát „C“ 14 9 2 3 50:20 29 

2. Kořenec 14 8 3 3 49:32 27 

3. Velké Opatovice 14 7 4 3 47:34 25 

4. Voděrady 14 7 2 5 38:36 23 

5. Vranová 14 5 5 4 49:43 20 

6. Vísky 14 5 1 8 34:40 16 

7. Boskovice „C“ 14 4 3 7 26:32 15 

8. Skalice „B“ 14 0 2 12 11:67 2 
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Tabulka o 1-8.místo (základní část + nadstavba) 

# Klub Z V R P S B 

1. Ostrov 14 10 2 2 33:14 32 

2. Sloup 14 9 1 4 39:20 28 

3. Lipůvka 14 8 2 4 37:21 26 

4. Vavřinec 14 7 4 4 44:28 25 

5. Kořenec 14 7 1 5 33:28 22 

6. Opatovice 14 2 4 8 23:37 10 

7. Kunštát „C“ 14 2 3 9 24:35 9 

8. Voděrady 14 2 1 11 26:76 7 

 

Letošní fotbalová sezóna našeho týmu byla ve znamení velkých úspěchů, ale také trpkých 

konců. Po těžkých podzimních zápasech, kdy náš tým z 12 zápasů pětkrát zvítězil, dvakrát 

remizoval a pětkrát prohrál, přezimoval na 4. a posledním postupovém místě do jarních bojů 

o postup. První dva zápasy na jaře byly součástí dohrávky základní části, kdy náš tým měl 

pevně ve svých rukou případný postup do boje o první místo. Oba zápasy tým zvládl bez 

větších obtíží a mohli jsme se radovat z možnosti si zahrát o postup do okresního přeboru 

(letos postupovaly přímo 2 týmy a třetí tým tabulky následně hrál baráž o postup 

s 13. týmem z OP). Motivace tedy byla vysoká, neboť již dle tabulkového umístění byla po 

podzimní části hodnocena sezóna jako velmi úspěšná vzhledem k tomu, že již bylo zajištěno 

umístění nejhůře na 8. pozici. 

 

Bohužel, jak už to někdy bývá, jarní část sezóny, která se hrála systémem osmi zápasů 

s týmy skupiny „B“, našemu mužstvu nevyšla. V žádném z osmi zápasů se nám nepodařilo 

bodovat. Důvody pro tyto nepříznivé výsledky lze těžko odhadnout. Jistojistě byli soupeři 

ze skupiny „B“ kvalitní a mnoho z nich se přes zimu díky jistému postupu do nadstavby 

o postup plně soustředilo na maximální posílení kádru a postup do OP. Některé horší 

výsledky lze částečně přisoudit mnohdy vysoké marodce našich hráčů a obecné snaze 

o začlenění nových mladých hráčů do týmu. Nicméně i přes nepříznivé konečné výsledky 

byly na jaře odehrány zápasy, kdy se o výsledku rozhodlo až v závěru druhého poločasu, 

nejčastěji po vlastních chybách. Mnohdy jsme svými chybami soupeři darovali gólový 

náskok, který již následně nebylo možné dohnat. Nezbývá nic jiného než se přes nepříznivé 

výsledky přenést a s hlavou vzhůru vyhlížet sezónu 2023/2024, jež nám již klepe na dveře. 

Oproti minulému roku, kdy byla soutěž rozdělena na dvě skupiny, letos dochází 

k opětovnému sloučení do jedné skupiny o 16 mužstvech. Čeká nás tedy 30 jistě velice 

napínavých a divácky atraktivních zápasů. Především pak s nově přihlášenými Lysicemi, 

které alespoň částečně vykompenzují odhlášení blízké Skalice „B“. 

 

Týmy přihlášené do sezóny 2023/2024 III. třídy mužů: Velké Opatovice, Ráječko „B“, 

Kořenec, Kunštát „C“, Svitávka, Bořitov „B“, Boskovice „C“, Vranová, Voděrady, 

Vavřinec, Vísky, Olomučany, Lysice, Adamov, Kotvrdovice a Lažánky.  
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Sezónu začíná naše mužstvo 13. srpna venkovním zápasem v Lažánkách. Poprvé doma pak 

mužstvo nastoupí o týden později v rámci pouťových oslav na zápas s Vavřincem. Těšíme 

se, že i letos si najde mnoho z Vás čas k tomu, abyste zašli do našeho krásného areálu na 

točené pivo nebo sodovku, k tomu si dali klobásu či „cigáro“ z udírny a užili si pěknou 

neděli při sledování našeho jistě vítězného mistrovského utkání. 

 

Stolní tenis 
V sezóně 2022/2023 reprezentovaly soutěž stolního tenisu Voděrady celkem 3 týmy. Tým A 

se umístil v soutěži RP 1 na 6. příčce, Tým B v soutěži RP 4 taktéž na 6. příčce a Tým C 

obsadil 5. místo v soutěži RS 1. Do další sezóny 2023/2024 budeme vstupovat se čtyřmi 

týmy. Podrobnější informace o tom, jak si stojí voděradské týmy v soutěži, najdete na 

webových stránkách českého stolního tenisu (https://stis.ping-pong.cz/). I nadále bude 

probíhat trénování přípravky stolního tenisu, do letošní soutěže se nově zapojí tři děti. Všem 

hráčům děkujeme za zájem reprezentovat Voděrady a fanouškům děkujeme za podporu při 

utkáních. 

 

Voděradský sportovní kroužek 
Voděradský sportovní kroužek funguje celoročně vyjma prázdninového období. Letošní rok 

zakončily děti společným cyklovýletem. Starší děti zdolaly okruh dlouhý 11 km. Vyrazily 

z Voděrad lesem do Kunštátu, poté se zajelo do Sychotína podél říčky Petrůvky přes 

Zbraslavec po cyklostezce až do Drnovic k hospůdce Na Molech. Zde se děti setkaly se 

skupinkou mladších dětí a za odměnu dostaly zmrzlinu a sodovku. Menší děti měly trasu 

kratší (4 km). Z Voděrad vyrazily přímo do Drnovic, kde poté absolvovaly soutěž ve 

slalomu mezi kužely na čas. Děti se pravidelně schází jednou týdně, nejčastěji ve středu od 

17:30 do 19:00 hod. Termín kroužku se s dětmi pravidelně domlouvá podle jejich časových 

možností, aby nedocházelo ke krytí s ostatními aktivitami, kterým se děti věnují. Kroužek 

je primárně věnován různorodým sportovním aktivitám, převážně fotbalu, florbalu, 

vybíjené a házené. Dle počasí kroužek probíhá na hřišti, v zimních měsících v kulturním 

domě. Oblíbenost kroužku dokazuje jeho účast, která v průměru čítá každý týden kolem 20 

dětí ve věkovém rozmezí 6 až 17 let. Děti jsou rozděleny do dvou kategorií dle věku. Pokud 

chcete své dítě přihlásit do voděradského kroužku, kontaktujte prosím trenéry Petra Topinku 

(tel: 731 235 755) nebo Vlastimila Straku (tel: 605 579 584). 

 

https://stis.ping-pong.cz/
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Uplynulé akce TJ Voděrady v roce 2023 

Pálení čarodějnic 30. dubna  

Letos jsme naši tradiční akci okořenili 

o sehraný mistrovský zápas se Sloupem, 

který jsme sice nakonec prohráli 3:6, ale 

diváci se rozhodně nenudili. Po odehraném 

poločase byl výsledek zápasu 3:4 a o utkání 

se rozhodovalo až v závěrečných minutách. 

I přes nepřízeň na sportovním poli se večerní 

akce nadmíru vydařila díky skvělé účasti 

místních, kteří si přišli opéct špekáčky, popít 

čaj či pivo a společně s námi zapálit vatru. 

 

Letní kino 23. června 

Společně s obcí Voděrady jsme pomáhali zajišťovat občerstvení u nově pořádaného letního 

kina. Promítání se uskutečnilo přímo na hřišti a akce se těšila účasti, jež výrazně předčila 

očekávání jak naše, tak vedení obce. Doufáme, že se akce ujme a bude se opakovat 

i v nadcházejících letech. 

 

Plánované akce TJ Voděrady 

Pouťové oslavy spojené s oslavou výročí 70 let od založení TJ Voděrady 19. – 20. srpna  

Minulý rok se kvůli nepřízni počasí zrušily plánované oslavy 70 let od založení 

TJ Voděrady. Alespoň částečně bychom letos chtěli oslavu tohoto jubilea spojit s tradičním 

pouťovým programem, který nás čeká 3. týden v srpnu. Těšit se můžete na jubilejní 

a poslední 10. ročník Memoriálu Jiřího Švancary, ocenění zasloužilých členů TJ Voděrady, 

doplňkový sportovní program, akce pro děti a večerní posezení s hudbou. V neděli pak bude 

následovat odpolední mistrovské utkání mužů proti Vavřinci a celé odpoledne bude na hřišti 

otevřeno občerstvení. Po celý víkend budou nad hřištěm také kolotoče. 

 

Voděrady OPEN 16. září  

Místními voděradskými hráči velmi oblíbený turnaj tenisových čtyřher se letos uskuteční 

v polovině září. Jedná se již o 4. ročník turnaje. Přihlášky do turnaje na tel. čísle: 736 

236 591 

 

Vánoční turnaj 16. prosince 

V prosinci letošního roku bude oddíl stolního tenisu pořádat tradiční vánoční turnaj. 

V loňském ročníku bylo přihlášeno bezmála 60 hráčů. Doufáme, že i ročník 2023 bude 

minimálně stejně úspěšný a tímto Vás na něj srdečně zveme.  

 

Závěrem Tělovýchovná jednota Voděrady děkuje všem svým příznivcům, fanouškům, 

podporovatelům a členům za projevenou podporu v roce 2023. Sportu zdar!   

Pavel Kudláček, Jan Novák 
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 Sbor dobrovolných hasičů  
 

Přátelé, kamarádi, 

opět je mou milou povinností seznámit Vás s aktivitami sboru a jednotky dobrovolných 

hasičů ve Voděradech. Letošní rok se konečně nenesl ve znamení opatření a zákazů, a tak 

jsme mohli pořádat veškeré akce tak, jak jsme byli zvyklí. Bohužel neustálé zdražování nás 

nutí přemýšlet nad každou korunou, což se pochopitelně odráží na návštěvnosti akcí. A co 

si budeme povídat, dlouhodobá izolace lidí tomu také moc nepomohla. O to více jsme rádi 

za každého, kdo svou účastí přijde podpořit společenský život v obci. Celkově jsme se 

v prvním půlroce určitě nenudili, a tak se na něj pojďme podívat podrobněji. 

 

Akce pořádané sborem 

Hasičský ples 21. ledna 

Třetí lednovou sobotu jsme uspořádali tradiční hasičský ples. K poslechu a tanci zahrála 

kapela PROROCK a pro návštěvníky byla jako vždy připravena bohatá tombola. Zlatým 

hřebem večera bylo opět naše vystoupení. Letos jsme si připravili poněkud netradiční 

kousek s pracovním názvem Black&White, jehož základem byl optický klam vytvořený 

kombinací barev a tanečních kroků. 

 

Masopustní průvod 18. února 

Další zaběhnutou akcí v naší obci 

pod hlavičkou sboru je masopustní 

průvod, jehož smyslem je vybrat 

peníze především na podporu 

voděradských dětí. Letos tomu 

nebylo jinak a dohodli jsme se, že 

peníze poputují dětským kroužkům 

(stolní tenis, sportovní kroužek, 

hasičský kroužek). Průvodu se 

zúčastnilo více než 30 masek od 

faráře přes kovboje na koni až po 

smrtku, kterým se podařilo vybrat 

nádherných 26 804 Kč. 

 

Stolní tenis 4 000 Kč míčky, pálky (zbytek přenechán ostatním kroužkům) 

Hasiči 9 000 Kč hadice a proudnice na požární útok, hadice a proudnice na 

štafety (použité) 

Hasiči 1 000 Kč sací koš (použitý) 

Hasiči 1 402 Kč drobný materiál (těsnění hadic, laminovací fólie apod.) 

Sportovní kroužek 0 Kč prozatím nevybráno – 11 402 Kč 
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Kácení májky 27. května 

Poslední květnová sobota byla zalitá sluníčkem, a tak jsme si při příležitosti kácení májky 

mohli po dlouhé době užít opravdu krásné odpoledne. Pro děti bylo v parku připraveno 

několik stanovišť, která byla opět ve znamení hasičů. Děti si ale kromě zapojování 

štafetových hadic, hadic na požární útok, stříkání z auta nebo třeba shazování kuželek 

rozhozením hadice mohly 

zajezdit na dráze pro kola 

nebo vyzkoušet chůzi na 

chůdách. Než jsme se 

dostali k hlavnímu bodu 

celého odpoledne, proběhly 

neplánovaně ukázky 

požárního útoku v podání 

našich Soptíků. Pak už jsme 

ale přistoupili k losování 

májky, kterou letos vyhrála 

soptice Natálka Švecová. 

 

 

Ostatní činnost  

Dětský den 2. června 

Akce pořádaná kulturní komisí proběhla opět v areálu Pod Lesem a znovu se jí zúčastnil 

velký počet dětí. Náš sbor i letos zajišťoval jedno ze stanovišť. Tentokrát jsme si pro děti, 

kromě stříkání z proudnice, připravili upravenou štafetovou disciplínu. 

 

150. výročí SDH Lysice a YDWR 10. - 11. června 

Dvěma slovy lze charakterizovat tuto sobotu a neděli – nabitý víkend. Hned od sobotního 

dopoledne jsme se totiž podíleli souběžně na dvou akcích. Tou první byly oslavy 150. výročí 

založení SDH v Lysicích. Celá akce se konala v areálu koupaliště, kam náš sbor přivezl 

svou techniku, jež byla součástí statických ukázek. Následně jsme se vydali na slavnostní 

průvod od nové hasičské zbrojnice zpět na koupaliště a nachystali se na „výjezd“ v rámci 

ukázek historie zásahů. Druhou akcí dne byl charitativní 24hodinový běh You Dream We 

Run, který letos proběhl v Ráječku. Členka sboru Martina Dvořáková byla opět hlavní 

organizátorkou našeho týmu Čukotka. Sbor na akci zakoupil pití, zapůjčil party stany 

a lavice, ale co je hlavní, zajistil členy týmu. Rád bych tímto Marti a všem ostatním, kteří 

se na organizaci podíleli, poděkoval. Můj dík patří i všem, jež nás podpořili běžecky 

(především noční běžci dostali opět co proto). 

 

Plánované akce: 

7. října 2023 – Taneční zábava se skupinou Arcus 

2. března 2024 – Hasičský ples se skupinou Prorock 
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Činnost jednotky 

Zásahy a činnosti 

4. února 2023, 3:42 hod – technická pomoc: odstranění stromu přes komunikaci 

18. března 2023 – ZOČ1: kácení a prořez stromů na žádost obce  

28. dubna 2023, 14:40 hod – technická pomoc: transport pacienta z nepřístupného terénu 

18. června 2023, 1:18 hod – záchrana osob a zvířat: výjezd s AED na žádost ZZS 

22. června 2023, 22:19 hod – ZOČ: vyproštění vozidla z nepřístupného terénu 

27. června 2023, 18:44 hod – dopravní nehoda osobního automobilu se zraněním 

 

Pro zajímavost přikládám statistiky jednotky z aplikace Port.All. 

  

Ostatní 

Dále jednotka prováděla pravidelnou údržbu výstroje, výzbroje a techniky. Členové 

jednotky se také účastnili veškerých akcí sboru vzhledem k provázanosti obou složek. 

 

Soptíci 
Hasičský kroužek čítá na konci prvního pololetí letošního roku již 27 dětí, se kterými se 

scházíme pravidelně každé úterý. Cílem pro letošní rok bylo především zúčastnit se několika 

soutěží, abychom získali první zkušenosti. 

 
1 Zpráva o činnosti (činnost jednotky jiná než výjezdová). 
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Uzlovačka v Březině 8. dubna 

Šlo o naši první účast na soutěži. Do Březiny jsme přijeli se třemi hlídkami – přípravka, 

mladší žáci a starší žáci. Štěpán Čech a Pavlík Švec navíc vypomohli přípravce z Drnovic. 

První šly na řadu právě přípravky. Pavlík se Štěpánem spolu s děvčaty z Drnovic měli 

nejlepší čas, ale jelikož hlídka dostala v každém ze dvou pokusů 10 trestných vteřin navíc, 

skončila na druhém místě. I tak šlo ale o parádní výkon. Hned poté nastoupila ke svým 

pokusům i naše přípravka a svým časem vybojovala perfektní 3. místo z 5 zúčastněných 

hlídek. Do další části soutěže nastoupily hlídky mladších žáků. Zde se už uzly vázaly 

v opravdu velké rychlosti a bojovalo se o každou desetinu sekundy. Naše děti se umístily na 

14. místě z 18 hlídek, resp. 15 soutěžních hlídek. Poslední šli na řadu starší žáci, kde už to 

opravdu svištělo. Naše hlídka se zde vůbec neztratila a obsadila 15. místo z 20 hlídek, což 

pro nás vzhledem ke konkurenci znamenalo asi nejpříjemnější překvapení ze všech 

výsledků. 

 

Výsledky soutěže Požární ochrana očima dětí a mládeže 14. května 

Jednalo se o literárně-výtvarnou soutěž, které se pravidelně účastní stovky dětí ze sborů 

a škol z celého okresu. V letošním roce se zúčastnilo celkem 378 dětí z 15 škol a 11 sborů. 

Konkurence tedy byla opravdu veliká. I přesto jsme se ale do výsledkové listiny zapsali 

výraznou stopou. Spolu se ZŠ Lipůvka jsme totiž získali nejvyšší počet ocenění. Na 

pomyslné bedně jsme stanuli hned pětkrát. Ve svých kategoriích se umístili na: 

1. místě Davíd Čech, 

2. místě Vítězslav Kubín a Pavel Švec, 

3. místě Veronika Kubínová a Matyáš Horák. 

 

Příprava plochy pro požární útok 20. května 

Na travnatém pásu hned vedle spodní vjezdové brány jsme společnými silami s TJ Voděrady 

srovnali plochu, která bude do budoucna sloužit pro postavení základny na požární útok. 

Zároveň zde budeme moci uchovávat náčiní, které bychom jinak museli vláčet každé úterý 

na hřiště a zpět. V současné chvíli je plocha z větší části porostlá trávou, ale stav ještě 

neumožňuje její využívání, aniž by došlo ke zničení. 

 

Soutěž v požárním útoku v Březině 4. června  

První červnovou neděli jsme vyrazili na naši druhou soutěž a opět do Březiny. Tentokrát se 

jednalo o soutěž v požárním útoku, na kterou děti celé jaro trénovaly. Opět se nám podařilo 

postavit jedno družstvo v každé kategorii, tedy přípravka, mladší žáci a starší žáci. Bohužel 

jsme si ale vybrali trochu smolný den. Potrápila nás nervozita a technika. První na řadu opět 

nastoupili naši nejmenší, a to v kategorii přípravka. Vzhledem k nemocnosti jsme si museli 

půjčit dvě děvčata z SDH Seč, abychom mohli nastoupit k disciplíně. Kluci i holky vše 

ukázkově zapojili a mířili vstříc terčům. Bohužel nám ale vypadl koš z kádě a požární 

stříkačka už druhé sání nezvládla. Dostali jsme tedy neoblíbené „N“ za nedokončení 

disciplíny. I přesto si ale přípravka odvezla stříbrné medaile. Další přišli na řadu mladší žáci. 

Zde se o své slovo přihlásila především nervozita. V průběhu útoku se nám nepodařilo 
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zapojit hned několik spojů. Děti ale situaci nakonec zvládly napravit a jako jediné naše 

družstvo disciplínu dokončilo. To se totiž bohužel nepovedlo ani starším žákům. Přestože 

celý útok proběhl naprosto v pořádku, nepodařilo se jim rozsvítit jeden z terčů kvůli defektu 

na proudnici. Družstvo se ale nevzdalo a stále se snažilo terč rozsvítit. Požární stříkačka 

však toto odhodlání opět nesdílela. Výsledková listina tedy pro nás tentokrát nevypadala 

moc pozitivně, což nás samozřejmě kvůli dětem mrzelo. Za nás vedoucí ale můžu říct, že 

děti nás v žádném případě nezklamaly, ba naopak. Věřím, že všichni jsme nasbírali cenné 

zkušenosti, což je hlavním cílem pro letošní rok.  

 

Předání ocenění POODM 14. června  

Přesně měsíc od vyhlášení výsledků soutěže Požární ochrana očima dětí a mládeže 

(POODM) se konalo předání ocenění výhercům jednotlivých kategorií. Tento slavnostní akt 

probíhal od 16 hodin na Hasičské stanici Blansko. Pro děti i rodiče si Okresní sdružení 

hasičů připravilo občerstvení a domluvilo prohlídku největší hasičské stanice na našem 

okrese. Děti si tak mohly prohlédnout veškerou techniku, kterou disponuje profesionální 

jednotka hasičů v Blansku.  

 

Během prvního pololetí jsme za peníze sboru i sponzorů zakoupili část základního vybavení 

pro děti. Šlo o dresy, přilby, nový rozdělovač, savice a spoustu dalšího, většinou použitého 

vybavení z jiných sborů. Během druhého pololetí bychom rádi doplnili vybavení tak, aby se 

děti mohly v příštím roce účastnit všech disciplín. Co se týče náplně kroužku, v současné 

době se s dětmi připravujeme na další soutěže, které se budou konat na konci srpna 

a následně v září. Pevně věříme, že vše vyjde a povede se nám společně s Drnovicemi 

uspořádat jednu soutěž také u nás ve Voděradech. V neposlední řadě bych chtěl poděkovat 

všem sponzorům voděradských Soptíků, bez kterých si financování kroužku dokážu jen 

těžko představit. Jmenovitě děkujeme obci Voděrady, Radku Jackulákovi, Zdeňku 

Španělovi, Romanu Švancarovi, Davidu Plevačovi a rodině Pavlových. Děkujeme také 

všem rodičům za čas věnovaný dětem a dopravu dětí na soutěže. 

starosta SDH Pavel Švec 
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 Z voděradské kroniky  
 

Svěcení zvonu 

19. května 1946 byla u nás slavnost svěcení nového zvonu. Za německé okupace přišla řada 

při spisování barevných kovů také na obecní zvon. Musel býti odmontován a odevzdán do 

Boskovic na roztavení k válečným účelům. Od toho dne se ve Voděradech nezvonilo. Ani 

klekání ani poledne. Po převratu v květnu 1945 obce se sháněly po svých zvonech. Některé 

byly nalezeny ještě v Praze, odkud Němci neměli již času je odklidit. Jiné skladiště zvonů 

bylo v Hamburku. Obec hledala zvon prostřednictvím pana Ph. C. Tesaře, zdejšího 

příslušníka, který odjel na studie do Prahy. Ale nic nebylo nalezeno. A do Hamburku je 

příliš daleko. Proto rozhodl míst. nár. výbor, že bude koupen zvon nový, na který většina 

občanstva sbírkou bohatě přispěla a skoro celý obnos 10 000 Kč byl zaopatřen. Zvon ulila 

zvonařská firma R. Maňoušek a spol. v Brně. Slavnost počínala polní mší. U školy na hřišti 

byl postaven nádherný oltář. Všechno obyvatelstvo Voděrad a mnoho hostů z Drnovic bylo 

účastno. Při mši byl zvon posvěcen důst. p. farářem Kozlíčkem ze Sebranic. Kmotrou byla 

slečna Josefa Jašková z č. 43 a kmotrem pan Alois Veverka z Voděrad, který má největší 

zásluhu o obstarání zvonu, neboť místní nár. výbor uložil všechna jednání a obstarání jemu. 

Pak byl zvon v průvodu bílých družiček odnesen ke zvonici a tam zavěšen. Po mši pak se 

ozval poprvé jeho hlas odzvánějící poledne. Odpoledne byla pak slavnost na hřišti, jejíž 

program s dětmi nacvičil říd. učitel J. Skryja, čísla zpěvná a tělocvičná, tance národní 

a moravskou besedu paní Vlasta Tesařová. Bylo krásné počasí a slavnost se vydařila. 

opis kroniky: Ludmila Řehůřková  

 

 

 Společenská rubrika 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecní úřad nově nabízí možnost zveřejnit parte zemřelého na svých webových 

stránkách. V případě zájmu kontaktujte obecní úřad na tel. čísle 516 472 428.  

 

 

Úmrtí 2023 Narození 2023 

Zdeňka Lipovská Anna Seltsamová 

Helena Odehnalová Adéla Jílková 

 Magdalena Voříšková 
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 Provozní informace  

Úřední hodiny obecního úřadu   Úřední hodiny starosty a místostarostů 

 

 

 

 

 

 

Hlášení místního rozhlasu  

Pravidelné hlášení probíhá v pondělí a v pátek kolem 18. hodiny. Hlášení a místní aktuality 

naleznete také na webových stránkách obce (www.voderady.cz). Pokud mají občané zájem 

o zasílání důležitých hlášení formou SMS zpráv, mohou nahlásit své telefonní číslo buď 

osobně na obecním úřadě, nebo na tel. čísle 516 472 428. 

 

Poplatky 

Komunální odpad 

osoba s trvalým pobytem 

750 Kč/rok vlastník nemovitosti na území obce, ve které není 

přihlášena žádná fyzická osoba 

Psi 
první pes 100 Kč/rok 

druhý a každý další pes 150 Kč/rok 

 

Úhrada poplatků probíhá v období od 1. února do 31. března příslušného roku v době 

úředních hodin obecního úřadu. Poplatky je také možné uhradit bankovním převodem na 

č. účtu 184723878/0300.   

 

Vodné 

Vodné v roce 2023 činí 54,01 Kč/m3 bez DPH. 

 

Pálení  

Suché rostlinné materiály nelze spalovat v neděli a ve státem uznané svátky.  

 

Ekodvůr 

Provozní doba: sobota 8 – 10 hod. Lze ukládat kov, zahradní odpad, suť (malé množství), 

velkoobjemový odpad. Ve dvoře je k dispozici drtič větví. Na sběrném místě u hasičské 

zbrojnice je k dispozici kontejner na přepálené rostlinné oleje a tuky. 

 

Pronájem  

Na únorovém zasedání zastupitelstva bylo rozhodnuto o navýšení nájemného za pronájem 

areálu Pod Lesem a kulturního domu. Nájemné bylo navýšeno z důvodu růstu cen energií 

Pondělí 7:00 – 11:00 17:00 – 19:00 

Úterý 7:00 – 11:00 13:00 – 15:00 

Středa 7:00 – 11:00 13:00 – 15:00 

Čtvrtek 7:00 – 11:00 13:00 – 15:00 

Pátek 7:00 – 11:00 17:00 – 19:00 

pondělí 17:00 – 19:00 

pátek 17:00 – 19:00 

březen – srpen pondělí – sobota 10:00 – 18:00 

září – listopad pondělí – sobota 17:00 – 21:00 

prosinec – únor pondělí – sobota 10:00 – 18:00 

http://www.voderady.cz/
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a celkových nákladů na provoz areálu Pod Lesem i kulturního domu. Dále byl vydán nový 

provozní řád kulturního domu, který je vyvěšen na nástěnce u vstupu do kulturního domu. 

 

Areál Pod Lesem 

Pokud budete mít zájem pořádat v areálu Pod Lesem soukromé akce, pro rezervaci termínu 

kontaktujte obecní úřad na tel. čísle 516 472 428. Předání areálu zajišťuje Ilona Součková 

(tel. 605 966 302). 

Obec si vyhrazuje právo žádost o pronájem odmítnout. 

 

Kulturní dům  

Pokud budete mít zájem pořádat v kulturním domě soukromé akce, pro rezervaci termínu 

kontaktujte obecní úřad na tel. čísle 516 472 428. Předání kulturního domu zajišťuje Soňa 

Konečná (tel. 516 472 428). 

Obec si vyhrazuje právo žádost o pronájem odmítnout.  

 

Nově jsou na webových stránkách obce Voděrady uveřejněny kalendáře, ze kterých je 

možné ověřit obsazenost areálu Pod Lesem a kulturního domu.  

 

Aerobic 
Cvičení aerobicu je v letních měsících přerušeno. Pokračovat bude opět od září, a to každé 

pondělí a středu v kulturním domě od 19:00 hod.  

 

 Osoby s trvalým pobytem ve 

Voděradech 
Osoby bez trvalého pobytu ve 

Voděradech 

Bez velké boudy 2 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 
4 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

S velkou boudou 3 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

5 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

 Osoby s trvalým pobytem ve 

Voděradech 

Osoby bez trvalého pobytu ve 

Voděradech 

duben až září 
2 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

4 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

říjen až březen 
3 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 

5 000 Kč včetně energií / den 

(10:00 hod až 10:00 hod) 
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